

TABLE OF CONTENTS

目 录

Privilege Management Research and Practice under B/S Structure
(B/S 结构权限管理的研究与实现)

- X. HE, X. W. WANG, C. C. YANG..... 307

Research and Improvement of Anti-Collision Algorithm in RFID System
(RFID 系统中防碰撞算法的研究与改进)

- L. LI, Y. Z. WANG..... 314

Construction of Molecular Biology Secondary Database Resources Platform
(分子生物学二次数据库资源平台的构建)

- Y. YANG, J. DU, X. Q. CAO..... 323

The Study of Cloud Storage System Based on Object-Based Storage
(基于对象存储的云存储系统研究)

- S. X. CAO, L. T. ZHAO, Y. JIN..... 333

Design of Smart Air Quality Detection System on Internet of Things Technology
(基于物联网技术的智能空气质量检测系统设计)

- M. X. SHAO, S. LIU, H. HONG, F. CHENG, Q. Y. ZHENG..... 344

A sEMG-Based Wireless Interaction Control System
(基于表面肌电信号的无线传输交互控制系统)

- Q. PENG, Z. WANG, D. QIAN, B. WANG..... 351

Research on Simulation Optimization Algorithms of Weapon Equipment Systems Based on RSM Surrogate Model
(基于 RSM 代理模型的武器装备体系仿真优化算法研究)

- B. DU, X. L. CUI, Q. ZHAO..... 359

Building of Energy Consumption Multi-Factor Control Model with Economic Indicator Based on Information Entropy
(基于经济指标的信息熵能源总量多因子控制模型构建)

- J. C. SONG..... 369

The Research of Lifetime Optimization in Wireless Sensor Networks
(无线传感器网络生命期优化的研究)

- Y. W. SUN, Z. S. CHEN, Z. J. CHEN, J. WANG..... 379

Facial Expression Recognition Based on Data Field and Cloud Model

(基于数据场与云模型的人脸表情识别)

X. H. SHI, S. P. HU, L. XU.....385

Research on File Encryption of Intelligent Terminal Based on Android Platform

(基于 Android 平台智能终端文件加密的研究)

X. J. LIU, Z. S. CHEN, B. W. SU, Z. J. CHEN.....393